
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, .06.10.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: odwodnienia liniowego w przejściu podziemnym pod ul. Zgierską przy ul. Świtezianki. 

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 17 sierpnia 
2021r. i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDiT-DL 054.187.2021 z dnia 26 sierpnia 2021r. 
zwracam z prośbą o informację w jakim czasie można się obecnie spodziewać wykonania 
wspomnianej naprawy? Naprawa była zlecona w terminie do 15 września, jednak wedle informacji 
mieszkańca nie została wykonana.  

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




